
کارگــردان و بازیگر تئـاتر به رغم 
استقبال تمـــاشاگـران  تصمیم به 
تعطیلی موقـت اجــرای نمایشش 
گرفته است، گفت: چگونه مردم را 
وسط بحران آتش به تماشای تئاتر 
دعوت کنم؟! الهام پاوه نژاد مشغول 
اجرای نمایش »لاموزیکا« بود ولی با 
وجود استقبال تماشاگران، تصمیم 
گرفت فعلا اجرای این نمایش را 
متوقف کند و حالا قرار است این 

نمایش تا روز ۱۵ مرداد اجرا شود.
 شرایط سخت تئاتر

او از شــرایط سخــت تئاتر در 
دوران کرونــا سخن گفت و از برخی 
جریان های زرد انتقاد دارد. این 
کارگردان درباره تصمیم خود برای 
توقف اجرای این نمایش با وجود 
استقبال تماشاگران توضیح داد: 
دلیلش خیلی مشخص است، چگونه 
در این وضعیت که گویی وسط آتش 
قرار گرفته ایم، مــردم را به تماشای 
تئاتر دعوت کنم و هم تماشاگران و 
هم گروه اجرایی خودم را به خطر 
بیندازم. پاوه نژاد یادآورشد: با وجود 
اینکه همه پروتکل های بهــداشتی 
را سفت و سخـت رعایــت می کنیم 
اما وقتــی گفتــه مــی شود حتی 
واکسیناسیون هم جواب نمی دهد و 
در وضعیتی که می بینیم مدام آمار 
مبتلایان و فوتــی های کرونایی رو 
به افزایش است، چگونه می توانیم 
کار کنیم. این کارگردان که نمایش 
»لاموزیکا« را به عنوان اثری جدید 

در کافه گالری باروک اجـرا می کند، 
با اشـاره به اینکه اجرای این نمایش 
روز جمعــه ۱۵ مــرداد متوقـف 
می شود، ادامــه داد: حتی اگر یک 
درصد احتمال می دادم که موج 
کرونایی تازه ای خواهیم داشت، کار 
جدیدی آماده نمی کردم و نهایتا 
برای بهترشــدن حال خودمــان، 
کار قبلی »کافه پولشــری« را  با 
کمترین هزینه بازتولیــد می کردم 
چون همــه می دانیــم ساخت یک 
نمایش تازه چقدر هــزینــه دارد. 
پاوه نژاد خاطرنشان کرد: پیش بینی 
نمی کردم با موج تازه کرونا رو به رو 
شویم بلکه تصورم این بــود که با 
واکسیناسیون به سمــت کنتــرل 
ماجرا پیش می رویــم ولی حــالا 
می بینیم عزیزان خودمان و عزیزان 
مردم مدام در حال مبتــلاشدن به 
این بیماری هستند. روزی ۴۰۰ 
خانوار داغدار عزیزان شان می شوند. 
در این وضعیت چگونه می توانیم 
کار کنیم؟ او با اشاره به تاثیر هنر 
بر تلطیف فضــای جامعــه توضیح 
داد: اگر در دوران پساکرونا بودیم، 
خوب بود که برای بهترشدن حال 
جامعه و برای اینکه ذهـن مردم از 
مشکلات منحرف شود و بـه زندگی 
بازگردد، هنر به کمک جامعه بیاید. 
در هر حــال کـار ما این است، به جز 
شور و شوق، حرفه و زندگی و محل 
درآمد ماست ولی چاره چیست و 
غم انگیزتر اینکه متولیان هم هیچ 

گامی برای بهبود این اوضاع و احوال 
برنمی دارند.

 انتقاد از حاشیه سازی
پاوه نــژاد در ادامــه با انتقــاد از 
حاشیه ســازی بعضی رســانه های 
زرد اضافه کرد: آنقدر بخــل و حسد 
هست که به جای حمایت از اتفاقات 
تازه، شروع به تخریب شان می کنیم. 
عده ای ناآگاه به جای حمــایت از 
حرکت های نو و حمــایــت از هر 
سالن تازه ای که چراغــی را برای 
تئاتر و فرهنگ کشورمان روشن 
می کند، مــدام به حاشیــه سازی 
می پردازند و متاسفانه جریان های 
زرد به دلیل زردبودن شان گاهی 
هم جلو می افتند و در این میان 
کسانی هم بدون تحقیق، دست به 
قضاوت می زنند. او با اشاره به درج 
مطابی درباره قیمت بلیت نمایشش 
افزود: گروه ما همگی صاحب تجربه 
هستند و دستکم در حوزه کاری 
خودشان ده سال سابقه کار دارند 
و جزو برجسته ترین اعضای خانواده 
تئاتر هستند اما عده ای چگونه به 
خود اجازه می دهند بگویند ما دنبال 
پول در آوردین هستیم و نمایشی 
لاکچری کار می کنیــم. گیرم که 
دنبال درآمد باشیــم، ۲ سال است 
بیکاریم. چه کســـی پاسخگوی 
ماست؟ مرکــز هنرهای نمایشی 
اعلام کرده کمک هزینه ای بین ۳ 
تا ۵ میلیون تومان می پردازد، این 
پول را به کدام یک از اعضای گروهم 

بدهم کــه خرج رفت و آمدش کند. 
چه کسی پاسخگوی گروهی است 
که اجرای کارش بارها عقب افتاده؟! 
این بازیگر تئاتر با تاکید بر اینکه 
سلامت گروه و تماشاگرانش بیش 
از هر چیز دیگری اهمــیت دارد، 
خاطرنشان کرد: بچه های گــروه با 
سه چهار ماسک سر کار می آمــدند 
ولی با این وضعیت ترجیح دادیم 
غم نان را به جان بخریم و سلامتی 
را ارجح بداریم. پاوه نژاد در پاسخ به 
این پرسش که چه چشم اندازی 
مقابل روی خود می بینید، گـفت: 
متولیان تئاتر که هیچ نمی گویند. 
فقط صحبت از تئــاتر خصــوصی 
است. هیچکس نمی گوید گروه های 
نمایشی با هزار مشــکل در همین 
سالن های خصوصی کــار می کنند. 
هیچکس برایــش مهــم نیست ما 
چگونه گذران زندگی می کنیم. ما 
تصمیم گرفته ایم اجرای نمایش مان 
را فعلا متوقف کنیم ولی حال مان از 
این تصمیم بد است چون تماشاگر 
داریم. در همــین چند اجرایی که 
پشت ســر گذاشته ایم، تماشاگرانی 
دو سه بار به دیدن نمایش آمده اند. 
چه چیزی دردناک تر از اینکه با 
وجود این اقبال، ناچار باید در سالن 
را به روی مخاطــب ببندیم. این 
بزرگ ترین فشار روانی است که به 
ما تحمیل می شود و جالب است که 
همه مدیران هم در سکوتی غریب 

فرو رفته اند.
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ژالــه علــو مانند پدربزرگ 
خوشنــویسش، خطــی نیکـو 
نداشت ولی خداوند ذوق ادبـی 
و صــدایی گیرا به او بخشیــد 
تا در وادی فرهنگ و هنر ایــن 
سرزمــین ماندگار شود. ۱۴ 
مردادماه سالروز تولد ژاله علو 
است، بازیگری که هم برایمان »سیندرلا« را تماشایی کرد و هم با ابهت 
»خاله لیلا« مجذوب مان ساخت. او سال ۱۳۰۶ در محله سنگلج و در 
خانواده ای زاده شد که فرهنگ برایشان اهمیت داشت. پدرش گرچه 
ارتشی بود ولی ذوق هنری داشت و اینچنین بود که دخترک همین که 
کمی خواندن آموخت، پدر دیوان سعدی و حافظ را به دستش داد. شاید 
همین آشنایی با شعر و ادب بود که سبب شد سال ها بعد شبانگاهان در 
میانه خواب برخیزد، شعری بگوید و دوباره چشم برهم بگذارد. ژاله علو 
در کنار بازیگری در سرایش شعر هم دستی دارد و بعضی شعرهایش در 
اوایل دهه ۵۰ در مجلات منتشر شده اند . طوسی حائری، معلم ادبیات 
دانشسرای مقدماتی، نخستین کسی بود که صدای خوش این دختر 
نوجوان را کشف کرد. او که خود جزو اولین گویندگان زن در رادیو بود، به 
دانش آموز نوجوان خود پیشنهاد کرد که گویندگی در رادیو را بیازماید. 
ژاله علو اولین حضورش را در رادیو با اعلام برنامه ها آغاز کرد و بعدها 
در این خانه ماندنی شد. فضای صمیمیانه رادیو او را نیز همچون دیگر 
همکارانش پاگیر کرد. در دوره شکوه خیابان لاله زار که چراغ تئاترها 
و سینماهایش پرفروغ بود، ژاله علو اولین تجربه های جدی خود را در 
حوزه تئاتر در تئاتر فردوسی به انجام رساند. خودش درباره این دوره 
در گفت وگوی تاریخچه شفاهی سایت ارته ) سایت تاریخچه شفاهی 
هنرمندان ( گفته  است: »عبدالحسین نوشین )پدر تئاترنوین ایران( 
رفته بود و گروهش دنبال همکار بودند و دکتر نامدار مرا معرفی کرد.« 
مدتی بعد در تئاتر »تهران« می خواستند نمایش »آقامحمدخان« را 
بروی صحنه ببرند که دنبال او رفتند و برای بازی در نقش »امینه«، 
خواهر فتحعلی شاه و برادرزاده آقامحمدخان انتخابش کردند. بعدتر در 
نسخه سینمایی به کارگردانی صادق و منصور بهرامی هم همین نقش 
را بازی کرد. او علاوه بر فعالیت در تئاتر فردوسی و تهران برای همکاری 
به تئاتر فرهنگ هم دعوت شد و در این تئاتر هم دو سه نمایش کار 
کرد. در همین تئاتر بود که هنرمندانی چون هوشنگ سارنگ، بدری 
هورفر، علی اصغر گرمسیری، لرتا هایراپتیان، نوشین و... جدیت در کار 
را به او آموختند. برای آنان تئاتر هرگز سَرسَری نبود. سال ۲۷ به طور 
جدی تری کار خود را در رادیو ادامه داد. اولین نمایش رادیویی اش با 
پرویز خطیبی بود و بعد از آن با مهدی قاسمی، نصرت ا... محتشم، 

عزیزا... حاتمی هم همکاری کرد.
 پای ثابت در رادیو

در همکاری با محتشم برنامه »داستان شب« را پایه ریزی کردند.  علو 
از اولین داستان شب با محتشم کار کرد و پای ثابت نمایش رادیویی شد. 
با وجود برنامه هایی مانند »داستان شب« و نمایش های رادیویی، کار 
رادیو رونق گرفت و او نیز این فضای گرم را خانه خود دید و در کارهای 
رادیویی پرشماری حضور پیدا کرد. سال ۳۳ با محتشم ازدواج کرد، 
پیوندی که چهار سال دوام داشت و سال ۳۸ به جدایی رسید تا اینکه 
سال ۴۴ با یک مهندس شرکت نفت ازدواج دوباره ای داشت. گرچه در 
رادیو تصویر هنرپیشه دیده نمی شد ولی او در برابر میکروفن رادیو هم 
همان بود که روی صحنه. آنچنان که خود گفته است: »مقابل میکروفن 
هرگز ادای گریه در نمی آوردم. اول به باور خودم فکر می کردم و بعد هم 
به باور مخاطب.خنده ام هم واقعی بود.« در دهه ۴۰  به عنوان کارگردان 
رادیویی هم فعال شد و به تدریج دوبله را هم آزمود و آنجا نیز ماندگار 
شد. ژاله علو که به نسل طلایی دوبلورهای ایران تعلق دارد، در سینما 
و تلویزیون گویندگی های بسیار کرد. از مشهورترین بازیگرانی که او به 
جایش صحبت کرده، می توان از سوفیا لورن نام برد. دهه ۵۰ برای او 
با سرایش شعر همراه شد. او که در کودکی با سعدی و حافظ و مدتی 
بعد با مولانا دمخور شده بود، در این دهه شروع به سرایش شعر کرد 
و چند شعرش در کتاب زنان شاعر ایران منتشر شد. با بازی در نقش 
خاله لیلا در مجموعه »روزی روزگاری« در کنار خسرو شکیبایی یکی از 
خاطره انگیزترین بازی های خود را رقم زد. مجموعه ای که به کارگردانی 
امرا... احمدجو که بسیار مورد توجه قرار گرفت  و بعدتر هم با همین 
کارگردان »تفنگ سرپر« را کار کرد که البته به اندازه »روزی روزگاری« 
مورد توجه قرار نگرفت. بازی در آثاری مانند »بی بی یون« کار حسین 
پناهی، »این خانه دور است« کار مشترک مسعود رسام و بیژن بیرنگ، 
»امیرکبیر« به کارگردانی سعید نیک پور، »روشن تر از خاموشی« 
ساخته حسن فتحی، »گرگ ها «کار داود میرباقری،» گالش های 
مادربزرگ« به کارگردانی بهمن زرین پور بخش دیگری از کارنامه 
پر و پیمان هنری اوست. به واسطه فعالیت امثال او بود که روزهای 
کودکی مان را با تماشای انیمیشن هایی مانند  »زیبای خفته«، »تام بند 
انگشتی«، »جادوگر شهر زمرد«، »پینوکیو«، »سیندرلا«، »گربه های 
اشرافی«، »سفید برفی و هفت کوتوله«، »جک و لوبیای سحرآمیز« و نیز 
مجموعه هایی مانند »بامزی، قوی ترین خرس دنیا«،»رامکال« »جزیره 

ناشناخته«، »دهکده حیوانات«، »الفی اتکینز« و... رنگین ساخت.

برای تولد »ژاله علو«

روبــهرو 
مهنوش   مرادی:

»ارشا اقدسی«  زنده  است
عضو تیم بدلکاران ارشا اقدسی بیان کرد که این 
بدلکار هنوز زنده است و مردم برای بهبودی حال او 
دعا کنند. مهنوش مرادی درباره وضعیت این بدلکار 
سینما که چندی پیش در لبنان حین همکاری در یک 
فیلم سینمایی دچار حادثه شد، بیان کرد: وضعیت 
ارشا همانطور است که پیش از این بوده و تغییری در 
شرایط جسمانی او ایجاد نشده است. در واقع ما هنوز 
به همان یک درصد احتمال بهبودی اش امید داریم و 
از مردم می خواهیم برای سلامتی اش دعا کنند. وی با 
تاکید بر اینکه ارشا اقدسی هنوز زنده است، توضیح 
داد: هتل مادر، من و دو دوست دیگر ارشا که در حال 
حاضر در بیروت هستیم تنها سه دقیقه با بیمارستان 
ارشا فاصله دارد و مدام در کنار او هستیم نمی دانم 
چرا افرادی دیگر مدام درباره وضعیت جسمانی 
ارشا اخباری نادرست در اختیار مردم قرار می دهند 
و می گویند او فوت کرده، این در حالی است که ارشا 
هنوز نفس می کشد، همه ما به همان یک درصد امید 
داریم و در انتظار معجزه برای او هستیم. مرادی در 
پایان عنوان کرد: نظر پزشکان درباره وضعیت ارشا 
همانی است که پیش از این اعلام کرده اند. این وضعیت 
ارشا مشخص نیست تا چه زمان ادامه داشته باشد اما ما 
برای همان یک درصد احتمال بهبودی اش می جنگیم 
و امیدواریم هرچه زودتر از این وضعیت خارج شود اما 
آنچه مهم است این است که ارشا هنوز زنده است و 

نفس می کشد.

سینمــا 
»گورکن« به اکران آنلاین رسید

مــوسیقــی 

 آلبوم »مُلکِ مَلکِ« به آهنگسازی اسدا... ملک 
.. ملک با تنظیم  . منتشر شد. آخرین آثارِ اسدا
بهنام خدارحمی و صدای ناصر عسگری با عنوان 
»مُلکِ مَلکِ« در قالب یک آلبوم، منتشر شد. این 
آلبوم که همزمان با زادروز اسدا... ملک منتشرشده 
روی اشعاری از بامداد جویباری و تنظیمِ ارکستری 
از بهنام خدارحمی است. در ساخت این اثر مهیار 
فیروزبخت، فرشید فرهمند، امیر فیروز بخت 
)ویلن(، پیام طونی )ویولا(، داوود منادی)ویلنسل(، 
بهنام خدارحمی )پیانو(، محمود رحمانی پور 
)عود(، بهروز قنسولی، محمدرضا محمدی )قانون(، 
امیر احدی )تار(، سعید رودباری، بابک خواجه 
نوری و علی فتحعلیان )تنبک( حضور داشته اند. 
رحیم شب خیز و نوید شاه بیکی صدابرداران آلبوم 
»مُلکِ مَلکِ« هستند. دسترسی به این اثر در صدای 
دنیای هنر فراهم شده است. اسدا... ملک، خالق 
قطعه »گریه لیلی« و سازنده آثار آفتاب، سمیرا، 
آبنوس، آتش انگیز، ترکم نکن، غروب کوهستان، 
آناهیتا، باربد، آزاده، نغمه ها، هدیه، نغمه رویایی، 
شهرآشوب  و... بوده است. او ۹ بهمن سال ۱۳۸۰ 
پس از ۲ سال بیماری، در سن ۶۰ سالگی، بر 
اثر تومور مغزی در بیمارستان ایرانمهر تهران 
درگذشت. پیکر او در قطعه هنرمندان بهشت زهرای 

تهران به خاک سپرده شد.

انتشار آلبومی با آهنگسازی اسدا... ملک

تلــویــزیــون
» روزگارجوانی« به آنتن بازمی گردد

تصویربرداری فصل سوم سریال »روزگارجوانی«، هفته آینده به 
پایان می رسد. این مجموعه تلویزیونی، ادامه دهنده سریال محبوبی 
است که در دهه ۷۰ خورشیدی از تلویزیون پخش می شد. تولید 
مجموعه تلویزیونی »روزگارجوانی« به تهیه کنندگی سپهر محمدی و 
کارگردانی اصغر توسلی که از بهمن ۹۹ شروع شده بود، اکنون در یک 
لوکیشن ثابت در محله نیاوران تهران ادامه دارد. محمد الهی، بازیگری 
است که به تازگی مقابل دوربین این سریالِ شبکه پنج سیما رفته 
است. فصل سوم این سریال که ۳۰ قسمت پخش خواهد شد، داستان 
فصل دوم را ادامه نمی دهد و هر قسمت آن، ماجراهای مستقلی دارد. 
فصل اول »روزگارجوانی«، سال ۱۳۷۷ به تهیه کنندگی اصغر توسلی، 
کارگردانی شاپور قریب و اصغر توسلی و نویسندگی اصغر فرهادی، 
روی آنتن شبکه پنج رفت. همچنین فصل دوم این مجموعه در 
سال ۱۳۷۸به تهیه کنندگی و کارگردانی اصغر توسلی و نویسندگی 
علی اکبر محلوجیان و فرهاد نقدعلی، تولید شد. بیوک میرزایی، آریا 
توسلی، سعید زارعی، سینا کرمی، امیرمسعود واعظ و عیسی حسینی، 
از جمله بازیگران »روزگارجوانی« هستند که با همراهی بازیگران 
مهمان مثل رسول نجفیان، زهرا داودنژاد، لاله صبوری، سیاوش 
چراغی پور، محمود رضا قدیریان، سولماز حصاری و فرشته آلوسی، 

داستان های این سریال را روایت می کنند. 

گوینده پیشکســوت رادیو که 
به کرونا مبتلا شده بـود، پس از 
گذراندن دوره درمــان، از بهبودی 
حال خود خبر داد. این گوینده برای 
اجرای برنامه به رادیو برمی گردد. 
مریم واعظ پور توصیه هایی هم 
داشت و در این زمینه تاکیدکرد: 
خداراشکر حالــم در مجموع خوب 
است. سه هفته در قرنطینه بودم 
و دو ـ سه روزی اســت که تستم 
منفی شده و وضعـیت جسمی ام 
خوب است اما کمــی ضعـف دارم. 
وی گفت: وقای جواب تستم آمد، 
۱۲ شب درمان را شروع کردم. 

خوردن مایعــات برای بهبودی 
کمک زیادی مــی کند. تنها توصیه 
من این اســت که افــراد با اولین 
بروز علائم، ســریع تحــت درمان 
قرار بگیرند. سوزش گلو، بدن درد، 

احســاس خستگی و خفگی جـزو 
این علائم است. با بروز اولین علائم 
اگر تست داده شود و دوره درمان 
زود آغــاز شود، می شود جــلوی 
ویــروس را گـــرفت تا ریه دچــار 

درگیری نشود. بارها به همه این 
نکات را تاکید کردم. امیدوارم همه 
سلامت باشند. برای همه آرزوی 
سلامتی دارم. واعظ پور افزود: برای 
ادامه کار به رادیو پیام می روم. در 
رادیوفرهنگ که برنامه »با کاروان 
موسیقی« را دارم و برنامه دیگری 
صبح ها به مدت یکساعت آن را یک 
هفته در میان اجرا می کنــم.  این 
گوینده در پایان درگذشت فرزانه 
معصومیان، گوینده رادیو را خبری 
تلخ دانست و گفت: خبر درگذشت 
خانم معصومیان واقعا من را به هم 

ریخته است.

نمـــایش هـــای رادیـویی علت  بازیگـــر 
ریزش مخــاطبان رادیو را چنین عنــوان کرد: 
»شنونده های رادیو به شدت ریزش کرده و دلیلش 
هم عدم اطمینان مخاطب به رادیو است.« رضا 
عمرانی، با اشاره به این نکته که فضای مجازی 
صرفا رقیب بالقوه رادیو و تلویزیون است، درباره 
علت کاهش مخاطبان رسانه ای مانند رادیو در 
مقایسه با دهه ای مانند ۸۰، گفت: »این اتفاق به 
کم کاری تصمیم گیرندگانی برمی گردد که برای 
رادیو خط مشی کلی محتوایی را تعیین می کنند.« 
به گفته این بازیگر، »رادیو تبدیل به بلندگویی برای 
ترویج اهداف و مقاصد خاص شده است که نتیجه آن 
ازدست دادن بخشی از مخاطبان جامعه با نیازهای 
فرهنگی متفاوت است.« عمرانی همچنین در ادامه 
تصریح می کند: »آن رادیویی می میرد که خیلی به 
نیازهای جامعه و مخاطبانش توجه نکند و بخواهد 
صرفا حرف های یک اقلیتی را بزند.« عمرانی با اشاره 
به این نکته که رادیو برای بالابردن دوباره مخاطبان 
خود نیاز به یک خانه تکانی ذهنی دارد، تصریح کرد: 
»با توجه به وضعیت موجود، دورنمایی نمی بینم که 
این اتفاق افتاده باشد.« به اعتقاد این بازیگر، بودجه 
اندکی که برای برنامه سازی در رادیو اختصاص داده 
می شود، صرف تولید برنامه های سفارشی و ضعیف 
شده است. عمرانی همچنین با تاکید بر اینکه اگر 
اعتقاد به باوری وجود دارد، باید از کانال هنرمندانه 
در رسانه منتشر شود، خاطرنشان کرد: »اگر این 
کار به دست افراد نابلد بیفتد، رادیو تبدیل به شعار 

می شود.«

 تصویری شدن  نمایش ها
این بازیگر در ادامــه درباره تصویری شــدن 
نمایش های رادیویی با اشاره به اینکه این اتفــاق 
ماهیت مثبتی دارد اما باید با برنامه ریزی باشد، 
در این زمینه اظهارکرد: »به نظر من هنــوز بستر 
مناسبی برای این کار وجـود ندارد و حساب شده 
نیست.« عمرانی با اشاره به اینکه شبکه ای قصد 
پخش تصویری نمایش های رادیویی را داشته 
است، یادآورشد: »خود من یکی از کسانی بودم که 
ابتدا نسبت به این اتفاق به مدیر شبکه نمایش روی 
خوش نشان دادم و به نظرم فکر خوبی بود؛ منتها از 
آنجایی که از طرف مقابلم انصاف و صداقت ندیدم، 
دیگر اجازه ندادم تا نمایش هایی که من کار می کردم 
به صورت تصویری از تلویزیون پخش شوند.« این 
بازیگر که به تازگی در نمایش های »تنهایی« و 
»ثمین« بازی کرده است، با اشاره به عدم صداقت 
دست اندرکاران در رادیو و تلویزیون به عنوان علت 
این اتفاق، به این مساله می پردازد که برای ساخت 
هر برنامه ای باید بودجه ای در نظر گرفته شود و به 
عوامل ساخت آن برنامه دستمزد پرداخت شود. او 
سپس این پرسش را مطرح می کند: »چرا تلویزیون 
می خواهد مجانی برنامه ضبط بکند و روی آنتن 
ببرد؛ اما پولش در جیب کسی که اصلا در ساخت 
برنامه دخالتی ندارد، برود؟« عمرانی در ادامه با 
اشاره به این نکته که شیوع کرونا بر تولید برنامه های 
رادیویی تاثیرگذار بوده است، گفت: »خوشبختانه 
نمایش های رادیویی توانست خودش را با شرایط 
وفق بدهد و ادامه پیدا کند.« این بازیگر در پاسخ 

به این سوال که چه تمهیداتی از سمت رادیو برای 
پیشگیری از آسیب هنرمندان از کرونا اندیشیده 
شده است، ضمن اشاره به رعایت پروتکل های اولیه 
مثل ضدعفونی کردن محیط، در عین حال اظهارکرد: 
»تقریبا می توانم بگویم که هیچ تمهیدات خاصی در 
نظر گرفته نشده است.« عمرانی با بیان این نکته که 
در مورد هنرمندان صرفا پروتکل های اولیـه بهداشتی 
رعایت شده و درباره مساله واکسن اتفاق خاصی 
نیفتاده است، در مورد ضــرورت واکسینه شدن 
هنرمندان افزود: »در وهله اول ضرورت دارد که 
قشر هنرمندان نان بر سر سفره خود داشته باشند و 
دستمزدشان به موقع پرداخت شود.« این بازیگر در 
آخر در رابطه با اینکه آیا تبلیغ نمایش های رادیویی 
برای جذب دوباره مخاطب روش درستی است یا 
خیر، اظهارکرد: »تبلیغ یک رسـانه در درون خودش 
و در آن چیزی که در قالــب برنامه به مخاطب ارائه 
می کند، اتفاق می افتد.« عمرانی گفت: در صورتی که 
کیفیت کارهایی که به مخاطبان ارائه می شود، بهبود 
پیدا کند، مخاطبان مجددا جذب رادیو خواهند شد و 

تبلیغ در درون خود رسانه اتفاق افتاده است.

مریم واعظ پور پس از خلاصی از کرونا:

درگذشت »فرزانه معصومیان« من را به هم ریخته است

رضا  عمرانی:

رادیو نیاز به خانه تکانی ذهنی دارد

امین زندگانی به گروه بازیگران 
نمایش »دکترنون« پیوست. هادی 
مرزبان کارگردان این نمایش که 
از هفته گذشته باردیگر تمرین آن 
را از سرگرفته است، از پیوستن 
امین زندگانی به گروه بازیگران این 
نمایش خبر می دهد و امیدوار است 
با وجود شرایط دشوار کرونایی ، 
طلسم اجرای نمایش »دکترنون« 
شکسته شود. این کارگردان تئاتر به 
ایسنا می گوید: فعلا مشغول تمرین 
هستیم. در حال حاضر حضور در 
تمرین تئاتر از خودگذشتگی زیادی 
می خواهد که بچه های ما این عشق 
را دارند و از جان  مایه می گذارند. 
او که پیش از این در نمایش های 
»تانگوی تخم مرغ داغ«، »پایین، 
گذرسقاخانه« و »بنگاه تئاترال« 
با »زندگانی« همکاری کرده، از 
همکاری دوباره خود با این بازیگر 
بسیار خوشنود است و یادآوری 
را  یکدیگر  سال هاست  می کند: 
می شناسیم و باهم همکاری داریم. 
خوشبختانه همکاری جدیدمان 
هم بسیار رضایت بخش است و 
امین زندگانی در نقش »دکترنون« 
در کنار صدرالدین زاهد، در نقش 
»دکترمصدق« زوج هنری خوبی 
را تشکیل می دهند. مرزبان امیدوار 
است که این اثر نمایشی اوایل 
مهرماه در تالار اصلی مجموعه 

تئاترشهر روی صحنه برود.

امینزندگانیبه
»دکترنون«پیوست

رامبد جوان که از اواخر تیرماه درگیر 
کرونا و در بیمارستان هم بستری شد از 
بیمارستان مرخص شده است. تیرماه 
خبر رسید که رامبد جوان بازیگر و 
کارگردان تلویزیون و سینما و مجری 
»خندوانه« به کرونا مبتلا شده و به 
قرنطینه رفته است. بعداز آن سیدعلی 
احمدی تهیه کننده »خندوانه« اعلام 
کرد که حدود ۱۷ نفر از عوامل این 
مجموعه درگیر کرونا شده اند. رامبد 
جوان سپس مدتی برای اطمینان خاطر 
و مراقبت های جسمی در بیمارستان 
بستری شد و حدود یک هفته پیش 
از وضعیت خود روی تخت بیمارستان 
خبر داده بود که طی آن نوشته بود: 
»کرونا تمام توانش را برای ازبین بردن 
من خرج نکرد! خداراشکر ریه هام اصلا 
درگیر نشد، اما درمان غیربیمارستانی، 
کفایت نکرد. مقاومت بدنم رو به پایان 
بود و به تشخیص پزشک در روز 
هفتم ابتلا، به بیمارستان آمدم.« ۱۳ 
مرداد سیدعلی احمدی تهیه کننده 
»خندوانه« خبر داد که رامبد جوان از 

بیمارستان مرخص شده است.

سیدعلی کرامتی مقدم، نویسنده، 
شاعر و مدرس دانشگاه بر اثر ابتلا 
به کرونا در ۴۸ سالگی از دنیا رفت. 
انجمن علمی زبان و ادبیات فارسی در 
این باره نوشت: »پس از ارتحال همکار 
عزیزمان خانم دکتر گلچین از اعضای 
هیات علمی  دانشگاه تهران اینک کرونا 
استاد فعال و فرزانه دیگری را از جمع 
ما گرفت. دکتر سیدعلی کرامتی مقدم 
از اعضای فعال و پرشور انجمن معلمان 
زبان و ادبیات فارسی خراسان و دانشگاه 
فرهنگیان بود و در بیشتر رویدادهای 
مهم ادبی در این استان نقش داشت. 
انجمن زبان و ادبیات فارسی در 
گذشت این دو  همکار گرامی را به 
همه همکاران عزیز و خانواده محترم 
ایشان تسلیت عرض می کند و از درگاه 
خداوند متعال برای آن ها رحمت و 
مغفرت بیکران و  برای باز ماندگان  

صبر  و سلامتی آرزو می کند.«

»جوان«ازبیمارستان
مرخصشد

درگذشت
سیدعلیکرامتیمقدم

الهام  پاوه نژاد : 

 وسط آتش 
چگونه کار کنیم؟!

فیلم سینمایی »گورکن« به نویسندگی و کارگردانی 
کاظم ملایی و تهیه کنندگی سینا سعیدیان از پنجشنبه 
۱۴ مردادماه در پلتفرم های »نماوا« و »فیلیمو« به صورت 
آنلاین اکران می شود. فیلم سینمایی »گورکن« یک 
درام اجتماعی و خانوادگی است و سال گذشته برای 
نخستین بار در جشنواره فیلم شانگهای به نمایش 
درآمد و تاکنون در بیش از ۳۰ جشنواره بین المللی به 
رقابت پرداخته و ۱۴ جایزه جهانی را از آن خود کرده 
است. در این فیلم ویشکا آسایش، حسن معجونی، 
مهراوه شریفی نیا، بهنوش بختیاری، رضا بهبودی، 
محمود  چراغی پور،  سیاوش  حسینی نیا،  مهدی 
نظرعلیان، حمیدرضا محمدی، محمدامین اسدی، 
یدا... شادمانی، ندا دهشیری و گوهر خیراندیش به ایفای 
نقش پرداخته اند. عوامل این فیلم عبارتنداز: نویسنده 
و کارگردان: کاظم ملایی، تهیه کننده: سینا سعیدیان، 
مدیرفیلمبرداری: مجید گرجیان، دستیار اول کارگردان 
و برنامه ریز: آلاله هاشمی، تدوین: بابک قائم، طراح 
چهره پردازی: محمود دهقانی، مدیرصدابرداری: محمد 
کیان ارثی، طراح صحنه: منیر رضی زاده، طراح لباس: 
ندا نصر، مدیر تولید: حامد آزادی، دستیار اول فیلمبردار: 
داریوش رجائی، عنوان بندی و جلوه های ویژه بصری: 
امیر مهران، مدیرجلوه های ویژه میدانی: ایمان کرمیان، 
عکس: یوسف عبدالرضایی، فاطمه تقوی، منشی صحنه: 
مهشید صادقی، طراح گرافیک: علی مرادی بارانی، مدیر 
تدارکات: امیر جعفری نژاد، گروه کارگردانی: ارشیا 
بجوشین، صدرا عبدلی، اجرای نور: مهدی ابراهیمی، 
مهدی رجبی، گروه فیلمبرداری: پوریا پیریایی، مهدی 
حسینی خواه، امیررضا آهنگر، سبحان زهره نژاد، گروه 
صدا: کاوه دیداری، شهاب موسس، پوریا پوررحیم، 
مجریان گریم: آیدین فرضی، اشکان افشاری راد، عماد 
صمدی، دستیار اول صحنه: محمود بیاتی، مدیر صحنه: 
میلاد آجودانی، دستیاران صحنه: یاسین رستمی، علی 
دقیق، دستیار لباس: سمیرا علامه، دستیار تدوین: 
حسن فلاح، تصویربردار پشت صحنه: مانی آراسته، 
گروه جلوه های ویژه میدانی: مرتضی رمضانی، مجید 
حیدری، بهزاد سلیمی، حمید بیاتی، گروه تدارکات: 
سعید آزادی، امید چراغی، اشکان صالحی، ولی حسینی، 
علی طرقی، موسی افراه، روابط عمومی: فاطمه رستمی. 
»گورکن« تولید سال ۹۸ است و سازندگان این فیلم 
به دلیل همه گیری کرونا و وضعیت قرمز در اکثر شهرهای 
کشور تصمیم به اکران آنلاین آن گرفته اند. علاقه مندان 
سینمایی  فیلم  تصاویر  و  اخبار  آخرین  می توانند 
 »گورکن« را در سایت رسمی این فیلم به نشانی
thebadger.ir و صفحه  اینستاگرام با حساب کاربری

goorkan.movie @ دنبال کنند.


